
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Welzijn
Gehouden op 14 september 2010

Opgemaakt door Linde Gasseling
Aanwezig Commissiegriffier Linde Gasseling

Voorzitter M. van Oosterwijk
De heren P. Jacobs (LRG), J. Hendrickx (CDA), N. de Vries (CDA), 
W. Koeleman (Pro Actief Goirle), G. van der Put (PvdA), A. van 
Baal (PvdA), S. van den Brekel (SP),  G. van Ostaden (SP), W. 
Couwenberg (Lijst Couwenberg), P. Schellekens (VVD).
De dames I. Visser (LRG), M. Immink (Pro Actief Goirle), K. van 
Rijswijk (VVD), J. Aerts (LRG), P. Sprünken (Lijst Couwenberg).
Wethouders S. Sperber en J. Van Groenendaal.
Ambtelijke bijstand mevrouw S. van Boekel en de heer F. van 
Bree

Afwezig De heer van Iersel (LRG), T. Snels (Pro Actief Goirle) en M. 
Verhoeven (LRG)

Agendapunt 1 Opening en vaststelling agenda

Voorzitter Opent de vergadering en constateert dat de commissie 
akkoord gaat met de agenda.

Agendapunt 2 Projectplan Centrum voor Jeugd en Gezin

Mevrouw Visser Stelt dat de coördinator volgens het projectplein eind 2011 de 
evaluatie zal opzetten en coördineren. Er is dan geen sprake 
van een slager die zijn  eigen vlees keurt? CJG moet goed op 
de kaart gezet worden. Bekendheid van de website is hierbij 
cruciaal. Ook hopen we dat na 2011 financiële middelen 
gevonden worden om het CJG te kunnen continueren.

De heer 
Hendrickx

Het CDA staat positief tegenover ontwikkelingen van het CJG. 
Is het CJG er om het zorgtekort onder school maatschappelijk 
werkers en school verpleegkundigen op te vullen?
Op basis waarvan zijn de gegeven percentages opgesteld?

Mevrouw 
Sprünken

Lijst Couwenberg vindt dat omtrent het CJG een duidelijke 
publicatie moet worden uitgebracht.

De heer 
Schellekens

Vraagt zich af wat er gebeurt als het nieuwe kabinet geen 
nieuwe middelen zal vrijgeven voor het CJG. 

De heer Van 
Ostaden

De SP vindt de gegeven percentages erg laag. 100% van de 
professionals moet goed kunnen doorverwijzen.
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De heer 
Koeleman

Vindt ook de percentages erg laag. De te houden evaluatie 
moet teruggekoppeld worden naar de commissie en de raad.

Mevrouw 
Immink

Als we kijken naar het rapport ‘Voortgang Centrum Jeugd en 
Gezin’ dat in april in de raad is gesproken, zijn de knelpunten 
gelegen in het vinden van goede netwerkstructuren en op tijd 
signaleren van de problemen. Is het zo dat deze problemen 
worden ondervangen door de laagdrempelige voordeur die we 
gaan creëren en door de betere samenwerking en wat mag dit 
dan gaan kosten? 

Wethouder Van 
Groenendaal

Licht het idee achter het CJG toe. Mochten we na 2011 geen 
geld meer ontvangen van het Rijk, dan hebben we de 
mogelijkheid om ermee te stoppen. 

Mevrouw Van 
Boekel

De evaluatie zal waarschijnlijk uitgevoerd worden door K2, op 
basis van uren van de provincie. 
Vertelt dat een landelijk onderzoekscommissie bezig is met het 
opstellen van indicatoren voor het toetsen van het CJG. De 
percentages zijn nu een voorzichtige schatting. 
Er wordt geprobeerd via de rapportagesystemen van 
verschillende instellingen te kijken wat voor resultaten ze 
behalen. Is nu echter nog geen duidelijkheid over.

De heer 
Hendrickx

Stelt dat wanneer het CJG wordt geopend, er geen zorgtekort 
meer is bij school maatschappelijk werkers.

Wethouder Van 
Groenendaal

Durft dat niet te zeggen. Het is een groeimodel. Het is puur 
bedoeld voor de ouders. 
De brede doel uitkering is gewaarborgd.

De heer 
Hendrickx

Is bang dat we op het eind met een grote kostenpost 
opgescheept zitten. Vraagt zich af wanneer we kunnen weten 
wanneer school maatschappelijk werkers wel goed kunnen 
doorverwijzen. Moeten we geen ambitieuzere doelstellingen 
hebben?

Mevrouw 
Immink

Het oorzaak van het tekort moet worden gezocht in het school 
maatschappelijk werk en niet in het CJG.

De heer Van 
Baal

Pleit voor concretisering van doelstellingen. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Vertelt dat school maatschappelijk werk onderdeel is van het 
CJG. 

Mevrouw Aerts Pleit ervoor het stuk als B-stuk aan te merken voor de 
bekendheid en publicatie van het CJG. 

Voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-stuk.

Agendapunt 3 Wet Stimulering arbeidsparticipatie (Wet Stap) - 
Wijziging Reïntegratieverordening WWB

De heer Van 
Baal

Vraagt of de modelverordening van  de VNG is toegepast.

Mevrouw 
Sprünken

Welke criteria worden gesteld of je wel of niet in aanmerking 
voor een premie komt? 
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De heer 
Hendrickx

Deze aangepaste wet is al eerder ingegaan. Waarom krijgen 
wij dit stuk nu pas? Er had eerder een overleg met het Platform 
Minima moeten plaatsvinden.

Wethouder 
Sperber

Vertelt dat de premie wordt vastgesteld door de gemeente en 
niet afhankelijk is van leeftijd of het werk. 
In principe is het voor de gemeente budgettair neutraal. Er 
moet nog gezocht worden naar werkgevers. Extra kosten zijn 
de scholingskosten. Dit willen we via de werkgevers proberen 
te financieren. 
Het overleg met het Platform Minima viel op een ongelukkig 
moment. Overleg heeft inmiddels plaatsgevonden en ze 
stemmen in principe met de wet WIJ en de wet Stap. Platform 
Minima stelde een aantal vragen van technische aard 
over de wet Stap en WIJ en de antwoorden hierop zullen 
wij u toesturen. 

De heer Van 
Bree

Vertelt dat het stuk nu pas bij de commissie is, doordat de 
wijziging weinig prioriteit had. De wet is maar op weinig 
mensen van toepassing, ongeveer vijf. 
De premie is in regionaal overleg bepaald. Als voorbeeld zijn 
zowel de VNG verordening als regio gemeenten genomen. 
Er zijn nauwelijks extra kosten voor de gemeente doordat de 
kosten voor scholing eventueel uit het participatiebudget kan 
worden gefinancierd en de rest kan mogelijk op de werkgever 
worden verhaald. 

Voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als A-stuk.

Agendapunt 4 Vaststelling visie op de Wet Investeren in Jongeren 
(WIJ)

De heer Van 
Baal

Is de modelverordening van de VNG gebruikt? Punt 2 van het 
besluit is geen correct Nederlands.

Wethouder 
Sperber

Zegt toe punt 2 van het besluit aan te passen.

De heer Van 
Bree

Vertelt dat zowel de modelverordening van de VNG als de regio 
gemeenten als voorbeeld hebben gediend.

Voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als A-stuk.

Agendapunt 5 Verslag commissie Welzijn van dinsdag 29 juni 2010

De heer Van Betreft de renovatie aanvraag van tennisvereniging Riel: er is 
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Groenendaal overleg geweest en de notaris is om uitleg gevraagd over de 
erfpachtakte. De notaris vraagt om nader onderzoek, waar we 
nu mee bezig zijn. Zegt de commissie op de hoogte te houden. 

Wethouder 
Sperber

Zegt de evaluatie buurtregie naar de commissie toe te 
zenden zoals in de vorige commissie toegezegd. 

Voorzitter Licht de commissie in over de potloodafspraak van een 
werkbezoek aan de brede school Boschkens Oost op 
vrijdagmiddag 15 oktober met de vraag aan de commissie 
mee te denken over de invulling van het werkbezoek en dit 
naar de commissiegriffier te communiceren.
Stelt het verslag van de commissievergadering van 29 juni 
vast.

Agendapunt 6 Inlichtingen van het college van burgemeester en 
wethouders

Wethouder Van 
Groenendaal

Vertelt dat er een oplossing zal komen voor de problematiek 
rondom de  peuterspeelzalen binnen 14 dagen. De 
commissie zal hierover een raadsinformatiebrief 
ontvangen.

Agendapunt 7 Vragen aan het college van burgemeester en 
wethouders

Mevrouw Aerts Heeft geluiden gehoord dat Mainframe weinig jongeren 
bereikt. Jongerenwerkers worden weinig op straat gezien. 
Vraagt zich af of de subsidies wel juist terecht komen.

Wethouder Van 
Groenendaal

Er is overleg met stichting Jong geweest over welke 
activiteiten zij voor onze gemeente verrichten. Snapt niet waar 
de verontrustende berichten vandaan komen. 

Wethouder 
Sperber 

Alleen opvouwbare scootmobielen mogen mee in de regiotaxi. 
Er wordt per individueel geval gekeken hoe we de problemen 
kunnen oplossen.

De heer Van den 
Brekel

Wordt vanuit bij een WMO-aanvraag aangegeven dat een 
opvouwbare scootmobiel een optie is?

Wethouder 
Sperber

Zegt toe aan de contactambtenaren te vragen of ze de 
betreffende cliënten hiervan op de hoogte willen 
stellen. 

Agendapunt 8 Stukken ter kennisname

Voorzitter De voorzitter concludeert dat door de commissie geen gebruik 
wordt gemaakt van dit agendapunt.

Agendapunt 9 Rondvraag
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Voorzitter Doet een oproep aan de commissieleden om zich aan te 
melden voor het werkbezoek aan de Diamant-groep.

Mevrouw Visser Wilt graag een pluim geven aan de kindervakantieweek.
De heer 
Schellekens

In de krant hebben zorgwekkende berichten gestaan over dat 
er eten over de datum wordt geserveerd in verpleegtehuis Sint 
Elisabeth. Daarnaast zou er ongekwalificeerd personeel actief 
zijn en weinig extra zorg en activiteiten voor de inwoners 
plaatsvinden. 

Wethouder 
Sperber

Meent dat er regelmatig inspecties plaatsvinden. Zegt toe 
een brief te sturen aan verpleegtehuis Sint Elisabeth 
met de vraag om opheldering te geven over de 
voedselkwestie. 

De voorzitter sluit de vergadering af om 21.00 uur.

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar 
vergadering van 12 oktober 2010.

M. van Oosterwijk  L. Gasseling
de voorzitter  de commissiegriffier
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Datum Waar Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

30-mar-
2010

Cie 
Welzijn

Plannen van een werkbezoek aan Diamant-groep rond de  zomervakantie Voorzitter  Juli/september  30 september 2010 Er heeft een werkbezoek 
plaatsgevonden op 30 september 
2010.

19-jan-10 Cie 
Welzijn

Ingaan op de uitnodiging van Stichting Brede School om op locatie  van 
Boschkens Oost te worden voorgelicht en de stichting over de gewenste 
informatie op de hoogte te stellen

Voorzitter September 15 oktober 2010 Vanwege de drukte rondom de 
opening van de brede school 
Boschkens Oost in september is er 
een potloodafspraak gemaakt 
voor een werkbezoek op 
vrijdagmiddag 15 oktober.
Er heeft een werkbezoek 
plaatsgevonden op 15 oktober

29-jun-10 Cie 
Welzijn

Volgende beleidsnota van de GGD wordt in de commissie behandeld Voorzitter Voorjaar 2011

29-jun-10 Cie 
Welzijn

De commissie wordt over het verloop van de kwestie omtrent de 
renovatie van de tennisvereniging Riel op de hoogte gehouden

Wethouder Van 
Groenendaal

 Nog onbekend; 
afhankelijk van 
uitkomst overleg met 
notaris

Tennisvereniging Riel en de 
gemeente Goirle zijn samen naar 
de notaris geweest om 
inlichtingen in te winnen over de 
erfpachtsakte. De notaris vraagt 
om nader onderzoek, voordat hij 
uitspraken kan doen. 

14-sep-
2010

Cie 
Welzijn

De evaluatie van buurtregie wordt ter kennisgeving aan de commissie 
verzonden

Wethouder 
Sperber

22 september 2010 De evaluatie van de buurtregie 
is 14 september in het college 
vastgesteld en naar de commissie 
verstuurd. 

14 –sep-
2010

Cie 
Welzijn

Er wordt aan contactambtenaren gevraagd bij behandeling van een 
WMO-aanvraag voor een scootmobiel, de cliënten te wijzen op de 
mogelijkheid van een opvouwbare scootmobiel

Wethouder 
Sperber

Gebeurt in de praktijk al. 

14-sep-
2010

Cie 
Welzijn

Zegt toe een brief te sturen aan verpleegtehuis Sint Elisabeth met de 
vraag om opheldering te geven over de voedselkwestie

Wethouder 
Sperber

Binnen een week Wethouder Sperber heeft 
vernomen dat de warenautoriteit 
onderzoek heeft gedaan in het 
zorgcentrum Elisabeth en dat hier 
geen onregelmatigheden zijn 
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Datum Waar Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

geconstateerd.

14-sep-
2010

Cie 
Welzijn

Platform Minima stelde een aantal vragen van technische aard over de 
wet Stap en wet WIJ en de antwoorden hierop zullen ter kennisname aan 
de commissie worden toegestuurd

Wethouder 
Sperber

Binnen twee weken 28 september 2010 Brief is beantwoord. Afschrift is 
aan de commissie gezonden.

14-sep-
2010

Cie 
Welzijn

Er zal binnen twee weken een oplossing zijn gevonden voor de 
problematiek rondom de peuterspeelzalen en de commissie zal hierover 
een raadsinformatiebrief ontvangen. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Het college heeft besloten niet bij 
te dragen in de liquiditatiekosten 
van Olleke Bolleke. De commissie 
en de raad is hier per brief d.d. 
28-09-10 over geïnformeerd.

14-sep-
2010

Cie 
Welzijn

Zegt toe punt 2 van het besluit wet WIJ aan te passen Wethouder 
Sperber

 Is aangepast.
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